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Inleiding 

 

Hierbij enkele cijfers die betrekking hebben op de ontwikkeling van Veldhoven Duurzaam 
vanaf de ALV van 2023 tot nu toe. 
Voor ieder die daarin is geïnteresseerd, verwijs ik graag naar de volgende gegevens:  
De ontwikkelingen van de energieprijs hebben duidelijk een positieve invloed gehad op het 
aantal bezoeken. In vakantietijd neemt dat aantal weer af. 
Het aantal gasten is gestegen tot boven de 800; het aantal leden is de 600 ruim gepasseerd. 

Financieel staan we er prima voor, de uitgaven zijn beperkt gebleven en de inkomsten 

toegenomen dankzij onze leden. 

Het aantal vrijwilligers nadert de 50.  
Je kunt concluderen dat de werkzaamheden meer en meer toenemen. Maar……. 
 
Wat is onze bijdrage in het terugdringen van gebruik fossiele brandstoffen, neemt de CO2 
uitstoot af met onze bijdrage? Hoe zijn de vooruitzichten de komende jaren?  
De realiteit doet ons anders geloven. Het politieke landschap verandert, onze afvalberg zorgt 
voor grote problemen. De maatschappelijke voortuitgang wordt al te graag uitgedrukt in de 
materiële omvang. Welzijn en gezondheid komen nog veelvuldig in de verdrukking. 
In het verleden heeft VD zich terughoudend opgesteld om meer invloed uit te oefenen op 
andere deelgebieden van verduurzaming. Een eerste aanzet is gegeven met brede 
verduurzaming . 
Na jaren van overleg en voorzichtig zoeken zijn de eerste bijdragen zichtbaar. Leefomgeving 
is de nieuwe naamgeving die duidelijk moet maken dat er meer is dan alleen wonen. 
Op woning technisch gebied is de kwaliteit en kwantiteit bij de vrijwilligers gewaarborgd.  
Met leefomgeving, vergroening, waterregulatie, consumptie, afval inzamelen en verwerken 
houdt een beperkt gezelschap aan vrijwilligers zich hiermee bezig. Ik ben van mening dat 
hier de komende tijd onze aandacht naar uit moet gaan. 
 
Ontwikkelingen in het informatiecentrum. 
 
Voor de tweede keer in ons bestaan heeft VD te maken gekregen met de sluiting van het 
informatie centrum. Voor het bestuur is duidelijk geworden dat vestiging in het city centrum 
niet bijdraagt aan een definitief onderdak als vereniging zolang er sprake is van een 
“gedoog” constructie. 
Enkele cijfers om te weten waar we over praten: 
De bezoekcijfers, variërend tussen de 6-10 per zaterdag, vragen afwisselend de inzet van 
een 14 tal vaste vrijwilligers op de zaterdag van 13.00 u- 16.30 u.  
Een nieuwe zoektocht binnen het city-centrum ligt dan ook niet voor de hand. 
 
Daarnaast speelde m.n. voor de gemeente het kostenplaatje een belangrijke rol in de 
overweging elders tot een nieuwe locatie te komen. 
 
Omdat de opzegging vrij plotseling werd aangekondigd, was de eerste zorg van VD om te 
ontruimen en het interieur op te slaan.  
Toevalligerwijs waren we al in onderhandeling met de Veldwijzer om enkele activiteiten  daar 
onder te brengen. De vergaderingen van VD en het ontvangen van gasten, is op dit moment 
ondergebracht daar. Echter aan de zichtbaarheid van VD moet nog sterk aan gewerkt 
worden.  
De inloop van de mensen is spijtig genoeg beperkt tot een enkele categorie daar wij voor alle 
burgers bereikbaar willen zijn. 
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De gemeente heeft ons een aanbieding gedaan om in de gemeentelijke hal plaats te nemen 
maar dit kan dan niet op de zaterdag. Een gemeenschappelijke bezetting door derden, zoals 
kluskar en energieloket behoort tot de mogelijkheden. 
Daarbij is het verzoek overgebracht om voortvarendheid  in de besluitvorming te brengen 
zodat andere partijen ook maatregelen kunnen treffen. 
 
Er ligt ook een aanbieding van de bibliotheek. 
 
Onderzocht wordt naar alternatieven om Veldhoven Duurzaam meer zichtbaar te maken: 
door mobiele inzet als het bezoeken van verschillende jaarmarkten / wijkbijeenkomsten. 
 
Dit alles in het licht van de toekomstontwikkelingen van het gebruik van het gemeentehuis 
om het gebruik te intensiveren en de toegankelijkheid te vergroten. 
 
Alle overwegingen op een rij moet ook de mogelijkheid worden overwogen om (voorlopig) 
geen informatie centrum te bemannen. 
 
Tot slot: Dit is mijn laatste ALV als voorzitter, Willem Bressers gaat het stokje of beter de 

hamer overnemen en ik wil iedereen bedanken met wie ik de afgelopen jaar deze vereniging 

vorm heb mogen geven. Het was en is een prachtig avontuur, waar voorlopig nog geen eind 

aan komt en waar ik graag nog deel aan wil blijven nemen.  

 

Ad van Rooij, 

Voorzitter. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Onderstaande onderwerpen komen in dit jaarverslag aanbod: 

• Organisatie Veldhoven Duurzaam 

• Plannen voor 2024 

• Financiën 2023, begroting 2024 

• Bestuur Veldhoven Duurzaam 

– Decharge oud bestuur 
– Aantreden nieuw bestuur 
– Benoeming nieuwe voorzitter  
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Organisatie Veldhoven Duurzaam  

Organisatie Veldhoven Duurzaam disciplines: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Thema teams en coördinatoren 

 Zonnepanelen     > Henk Meulenbroeks 
 Warmtebronnen   > Pet Arkesteijn en Gert de Ruijgt 
 Isolatie      > Laurens van Thiel 
 Regelgeving subsidies en leningen  > Vacature 
 Energie opslag     > Piet van den Hurk 
 Ventilatie en kierdichtheid   > George Kok 
 Hems nieuw opgestart  > Henk Meulenbroeks en Piet v.d. Hurk 
 Webteam    > Ton Knaapen 
 Brede verduurzaming   > Hans van Berkel 

 

Het team warmtebronnen is een combinatie van Warmtepompen met CV inregelen.  
Het team brede verduurzaming gaat voortaan Leefomgeving heten. 
 
Website 

Onze website wordt op termijn niet meer ondersteund en is aan vernieuwing toe.  

Een geleidelijke overgang naar de nieuwe ondersteuning behelst een proces van 

uithoudingsvermogen en geduld.  

• Tjeu als nieuwe webmaster en Dirk-Jan als zijn rechter hand zijn daarin de juiste 

stappen aan het voorbereiden. Het tijdschema loopt volgens plan.                                                                      

George heeft zich aangemeld als eerste gebruiker de nieuwe versie te verkennen. 

• Bij gebleken functionaliteit zal de aandacht verlegd worden naar de vormgeving 

van de website. 

 

 

 

Bestuur 

Team 

Brede 

Verduurzaming 

Thema teams 

Team  

PR 

Communicatie 
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PR en communicatie 

Veldhoven Duurzaam wil een boodschap van verduurzaming uitdragen aan een 
breder publiek. Jong en oud moeten worden bevraagd welke bijdrage ze kunnen 
leveren om onze wereld leefbaar te houden.  

Andere en modernere vormen van communicatiemiddelen zijn noodzakelijk voor het 
bereiken van een breder publiek.                                                                        

Onze secretaris Mieke v.d. Weijer en Fieke Bazelmans hebben de eerste stappen 
hierin al gezet. De nieuwsflits is hun eerste creatie.  

Er wordt nog uitgekeken naar aanvulling van dit team. 
 

Samenwerking 

VVE’s 
• Een eerste ondersteuning heeft plaatsgevonden in de Reijenburg. Hier is 

geadviseerd op gebied van zonnepanelen en aansluiten van laadpalen. 

 Onderwijs: BO en VO 
• B.O. heeft de aandacht gericht op afval en verwerking.  

• V.O. Houdt zich bezig met een project “windenergie”. 

 Samenwerking 
• De gemeente is een vaste gesprekspartner van ons 

• Zo zijn er reeds contacten met GO-Clean en is een Repair- café mede opgericht. 

Op gebied van tuinvergroening wordt contacten gelegd met het IVN. 

• In de toekomst moet Veilig Verkeer Nederland afd. Veldhoven worden bezocht 

om gebied van mobiliteit een bijdrage te leveren. 

 

Informatiecentrum 

• Voor de tweede keer in ons bestaan heeft VD te maken gekregen met de sluiting 
van het informatie centrum. 
 

Enkele eisen die we stellen aan een nieuwe locatie:  

• Hij moet zichtbaar zijn voor de Veldhovense gemeenschap. 
• Hij moet makkelijk te bereiken zijn voor die gemeenschap. 
• Hij moet voor Veldhoven Duurzaam ook in de avonduren te bereiken zijn i.v.m. 

vergaderingen. 
• Bij voorkeur ook openstelling op zaterdag  
• De nieuwe ruimte moet ook betaalbaar zijn, m.n. voor de gemeente. 
 

Momenteel zijn 2 opties in beeld 

• Het gemeentehuis 
• Bibliotheek 

Het nieuwe bestuur zal in het 3e kw een beslissing hierover nemen 
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Plannen 2024 

1. (Wijk) bijeenkomsten i.p.v. webinars 
2. Energie transitie Veldhoven ism gemeente 
3. Nieuwe locatie Informatie centrum Veldhoven Duurzaam 
4. Ontwikkelen visie en aanpassing missie? 
5. Vernieuwen website 
6. Duurzaamheid in onderwijs  

 
Financieel Overzicht 2023 

 

 
De kascommissie:  Jos Bosch en Steven Steen hebben kascontrole gedaan en 

goedkeuring gegeven aan de penningmeester Marieke Wijnen over het Financiële 

jaar 2023.  

 

Na het vaststellen van de Financiën 2023 treedt het oude bestuur af. 
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Voorstel en vaststellen begroting 2024 

  

 

Samenstelling bestuur (mededeling nieuwe voorzitter)  

 

Het bestuur draagt Willem Bressers voor als Voorzitter (die heeft zich voor deze vacature 

aangemeld na uitvraag aan de leden) en Piet van den Hurk als nieuw bestuurslid. De functie 

van penningmeester wordt tijdelijk waargenomen door George Kok. 

 

Aftreden bestuursleden 
 
Voorzitter   Ad van Rooij 
Penningmeester  Marieke van Wijnen 

Voorstellen nieuwe bestuur: 

Voorzitter     > Wim Bressers 
Secretaris     > Mieke van de Weijer 
Penningmeester  wnd  > George Kok 
Bestuurslid    > Hans van Berkel 
Bestuurslid    > Piet van den Hurk 

De ALV gaat akkoord met het nieuwe bestuur. 

 

Mieke van de Weijer, 

Secretaris. 

Begroting VD 2024
Totaal Inkomsten Totaal Uitgaven

Inkomsten

Lidmaatschap, 640 leden 6400

Bijdrage gemeente ICVD 18104

Uitgaven

Rabo bankkosten 310

Webhosting en domeinnaam 220

ICVD, 3 maanden vaste en variabele kosten 4200

Opslag spullen VD 500

Wijkbijeenkomsten 2000

Huur Veldwijzer 2600

Reservering terugbetaling aan Gemeente 9300

Aansprakelijksheidsverzekering 700

Microsoft Teams Licenties, 3x 250

Onderhoud apparatuur 500

ALV 250

Reiskosten 300

Nieuwjaarsborrel VD 700

Algemene onkosten VD 800

Onvoorzien 500

Begroting inkomsten 2024 24504

Begroting uitgaven 2024 23130

Begrotings overschot 1374


